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Formanden, Gerd Stafanger, byder velkommen og foreslår Hans Henrik Haume som dirigent. Han 
vælges og konstaterer forsamlingens lovlighed og beslutningsdygtighed. 
 
Ad. 2. Formanden aflægger beretning i overensstemmelse med den udsendte skriftlige beretning.  
Det vestlige glacis’ forholdsvis gode tilstand bevirker, at bestyrelsen stiller opgraderingen af dette i 
bero og koncentrerer sig om saneringen af lagets gæld. 
Gribskovs Kommunes projekt vedr. sandfodring med sand fra havnene, betalt af 
Kystsikringslagene, er helt uafklaret. 
Formanden understreger endnu engang, at mailadresser bør fremsendes – også fra medlemmer, der 
allerede har sendt dem tidligere, da flere har skiftet mailadresse, og mails derfor er kommet retur. 
Hun opfordrer til, at man sender en ”tom” mail til    gerdstafanger@webspeed.dk   
Fru Wietzke, Melbys Vænge, er meget imod at betale for sandfodring, blandt andet da Kommunen 
ikke er indstillet på at betale for kystsikring på deres egen grund, som ligger op til hendes. 
K. Zillmer, Trappelaget, bemærker, at der kan ventes flere sandtanker fra Kommunen. 
Med disse bemærkninger godkendes beretningen. 
 
Ad. 3. og 4. Regnskab og budget godkendes, dog først efter at Ulander har oplyst, at der har 
indsneget sig en fejl i Budgettet, der betyder, at vi allerede er solvente i 2014.  (Revideret Budget 
vedhæftes) 
 
Ad. 5. Svend-Erik Ulander genvælges. 
 
Ad. 6. Suppleanterne Eva Brobjerg og Peter Helm genvælges. 
 
Ad. 7. Revisor Sonja Martensen-Larsen genvælges. 
 
Ad. 8. Ingen forslag. 
 
Ad. 9. Zillmer antyder mulige problemer ved skellet mellem vort lag og vor vestlige nabo. Erik 
Biering nævner, at skellet er defineret i de respektive lagt vedtægter.  
Bestyrelsen lover at se nærmere på muligheden for at optimere overgangen mellem de to lag for at 
undgå huller, som det der er repareret i år.  
M. Rosendal, Ndr. Strandvej 30 henviser til bølgebryder 6’s ringe tilstand.  
Bestyrelsen lover, at opretning vil ske, når laget iværksætter reparationer på anlægget. 
Formanden orienterer om, at næste års generalforsamling finder sted den 20. juli kl. 10.00. 
 
Kl. 10.30 konstaterer dirigenten, at dagsordenen er udtømt. Mødet hæves med formandens tak til 
dirigenten og forsamlingen. 
 
Hans Henrik Haume   Frederik Teisen 
Dirigent    Referent 
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